
 

Så länge jag minns har jag varit intresserad av mänskliga relationer och sociala 
sammanhang. Mitt i livet kom jag i kontakt med teorin på en ledarskapskurs. 
Eva Sternberg talade om hjärnan, evolutionen och att familjen i flera 
generationer formar oss – ett helt nytt perspektiv på livet. Jag såg att det var 
sant, började utforska mitt släktsystem och studera teorin. Det har bidragit till 
stabilitet och lugn i mitt liv och ökat mitt ansvarstagande i alla relationer och 
sammanhang. 


